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Bestyrelsens beretning for året 2023-2024 

 

Vi har haft et dejligt og meget roligt år i bestyrelsen med behov for kun få møder og ellers er vi i 

løbende kontakt med hinanden via mails og telefon. 

Blandt de punkter vi har behandlet i årets løb skal nævnes følgende: 

 
1. Vedligeholdelse af vejene blev gjort meget grundigt i 2023 og som noget nyt blev der 

sprøjtet ”Dustex” på vejene, som skulle formindske støv fra vejene. Bestyrelsen vil gerne fra 
grundejerne have feed-back på anvendelsen af ”Dustex”.  
 

2. Som aftalt på generalforsamlingen i juni 2023 har vi fået forbedret skiltningen i Langesø 
Plantage (hastighedsbegrænsning, gennemkørsel forbudt m.v.)  
 

3. Broen over åen ved Cypresvej/Thujavej er blevet repareret. 
 

4. Kontakt til nye grundejere og til Helsingør Kommune. Bestyrelsen er i løbende kontakt med 
diverse ejendomsmæglere, som står for salg / køb af grunde i vores område af Langesø. Vi 
sikrer os, at de interesserede købere kender til områdets Deklaration og vedtægter før de 
køber en grund. Ligeledes er vi i jævnlig kontakt med Helsingør Kommune vedrørende 
Langesø Plantages særlige status (= sikre os at de ikke glemmer os i forhold til Planloven 
§14). 
 

5. Information til grundejerne: Det har været vigtig for bestyrelsen at grundejerne jævnligt får 
information om, hvad bestyrelsen arbejder med. Derfor har vi valgt at sende jer 
informations mails i løbet af året. En ny ”Velkomstfolder” blev godkendt på 
generalforsamlingen i 2023. My fra Enebærvej 2 har hjulpet os med et nyt layout af 
folderen. Folderen fremsendes til nye grundejere.  
 

 

 

 

 

 

 

 


